
Beantwoording vraag commissie grondgebied 15 oktober 
 
wo 30-10-2019 11:16 
 
Geachte heer Goote, 
 
Op 15 oktober 2019 heeft u tijdens de commissie grondgebied een vraag gesteld die tot op heden 
onbeantwoord is gebleven. In het vervolg van de e-mail leest u het antwoord op uw vraag.  
 
Vraag:  
Waarom betaalt de regio mee aan het op orde brengen van een spoorlijn? Als ProRail dat toch zelf 
zou moeten doen over bijv. 2 jaar? Is het gebruikelijk dat een gemeente meebetaalt aan het spoor? 
 
Antwoord: 
Uit informatie van het ministerie van I&W in de bestuurlijke overleggen, alsmede de behandeling ervan 
in de Tweede Kamer, is gebleken dat dit tracé voorlopig geen prioriteit zou krijgen vanuit het 
ministerie, die hiertoe de opdracht zou moeten verstrekken aan ProRail. Dit heeft te maken met een 
zeer uiteenlopende vervoersvraag qua dal en piek gebruik. De termijn waarop eventuele investeringen 
wel regulier vanuit het rijk gedaan zouden worden is niet te voorspellen maar waarschijnlijk niet de 
komende decennia. 
 
Verder is het niet gebruikelijk dat een gemeente meebetaald aan investeringen zoals uitbreiding 
capaciteit, beheer en onderhoud van het spoor. Met de komst van de Formule 1 als ‘vliegwiel’ is 
echter sprake van een bijzondere situatie en heeft de Tweede Kamer aangegeven het evenement te 
willen aangrijpen om investeringen aan en op dit tracé naar voren te halen. Op basis van een 
aangenomen TK-Motie is de voorwaarde hierbij dat de regio meebetaalt en dat de opwaardering een 
structureel karakter krijgt, omdat het Rijk, net als de regio, niet bijdraagt aan het F1-evenement zelf. Er 
is dus inderdaad sprake van een uitzonderlijke situatie, waarin de regio zeer veel tijd/versnelling krijgt 
op een al langer gewenste structurele opwaardering, voor een relatief klein bedrag. 
 
 


